que le Grand Tronc se propose de construire pour entrer dans la ville, et de la fermeture de certaines rues par suite de la construction de cette voie.

5.-Et advenant midi, le Bureau procède à l'ouverture des soumissions pour le contrat No 1, usine de filtration.

Les soumissions suivantes sont ouvertes en préence des partie intéressées et remises à l'Ingénieur Consultant pour préparation d'un tableau synoptique des prix y mentionnés:

1. Drummond & McCall, chèque de dépôt \$6,500

2. British Electric Plant Co., Ltd., chèque de dépôt 6,500

W. H. Allen, Son & Co., chèque de dépôt . . . 6 500 3.

The Canada Foundry Co. 4.

Canaditan General Electric Co., chèque de dép. 6,500

Johnt Inglish Co., Ltd., chèque de dépôt . . . 6,500 5

La soumission de la John McDougall Caledonian Iron Co., n'étant pas accompagnée du chèque exigé et étant arr'vée après l'heure fixée, n'est pas considérée.

Les chèques de dépôt ci-dessus mentionnés sont remis au Caissier de la Cité, par le Secrétaire.

Ajournement.

L. N. SENECAL, Secrétaire.

Compte rendu de l'assemblée du 29 juin 1911, p. m.

Les mêmes présents.

1.-L'Ingénieur Consultant se présente devant le Bureau en compagnie de M. Fuller, de la Société Hering & Fuller, et demande que ce dernier soit autorisé à emporter à New-York, avec lui, les soumissions reçues pour le contrat No. 1, Usine de filtration, afin d'étudier lesdites soumissions pour être en mesure de faire son rapport dans quelques jours.

Résolu: D'accorder cette demande, pourvu que l'ingénieur consultant soit en mesure de s'assurer qu'aucune des pièces contenues dans lesdites soumission ne puisse être perdue et qu'il prenne toutes les précautions voulues à cet effet.

2-Résolu: De prier l'Agent des Achats et des Ventes de transmettre aux chefs des départements intéressés, quand il donne des ordrese pour des fournitures, une copie de chaque ordre qu'il donne, ou un avis officiel que tel ordre a été donné.

3-Soumis un rapport du Chef du département des Incendies déclarant qu'il n'a aucune objection à agir conformément à la demande de l'Association Catholique de la Jeunesse, savoir, de mettre les noms en français et en anglais sur les voitures de son département, ce qui existe déjà pour plusieurs de ces voitures et sera généralisé.

Déposé aux archives.

4.-Résolu: De prier le Chef du département des Incendries et le Chef de Police de préparer immédiatement et soumettre au Bureau des Commissaires chacun un rapport indiquant tout ce qu'ils considèrent nécessaire dans les postes de police et de feu, ameublement, fournitures, dimensions, et généralement tout ce que comporte un poste de police ou de feu.

5.-Soumis un rapport du Chef du département des Incendies déclarant s'objecter fortement à ce qu'il soit fait droit à la demande d'un M. Cohen de faire mettre des inscriptions en hébreux sur les voitures de son département.

Résolu: D'approuver ledit rapport et de déposer aux archives.

6.-Les rapports suivants sont soumis au Bureau et référés au Contrôleur de la Cité, pour rapport:

1. Du Surintendant des Edifices Municipaux, "re" engagement d'une nouvelle femme pour le service de nettoyage de l'Hôtel de Ville,

2. Du Sous-Grefuer de la Cité recommandant l'achat d'un dactylographe,

3. Du Surintendant des Impressions et de la Papeterie. recommandant l'achat d'un dactylographe pour le Bureau de Son Honneur le Maire .

4.-Messrs Wainwright and Logan, of the Grand Trunk Ry Co., appeared before the Board, with Mr. Butler one of the City attorneys, anent the new track the Grand Trunk intends to lay in order to enter the City, and the closing of certain streets in consequence of the laying of said track.

5.-And it being noon, the Board proceeded to open the tenders for contract No. 1, filtration plant.

The fillowing tenders were opened in presence of the interested parties and handed over to the Consulting Engineer with instructions to prepare a tabulated statement of the prices therein mentioned:

. . \$6,500 Drummond & McCall, deposit cheque . . 6,500

British Electric Plant Co., Ltd., deposit cheque 2 6,500

W. H. Allen Son & Co., deposit cheque 3.

The Canada Foundry Co. 4.

6,500 Canadian General Electric Co., deposit cheque 6,500 John Inglis Co., Ltd, deposit cheque

The tender of the John McDougall Caledonian Iron Works Co., not being accompanied by the cheque required and having been received after the time fixed, was not considered.

The above mentioned deposit cheques were handed over to the City Cashier by the Secretary.

L. N. SENECAL,

Secretary.

Adjourned.

Report of meeting held the 29th June 1911, p. m.

Present: The same members as above.

1.—The Consulting Engineer appeared before the Board, accompanied by Mr. Fuller, of the Firm Hering & Fuller, and asked that the latter be authorized to bring with him, at New-York, the tenders received for contract No. 1, fil-tration short in such that the state of the tration plant, in order to consider said tenders so as to be in position to make his report within a few days.

Resolved: To grant said request, provided the Consulting Engineer take the necessary measures in order that none of the documents contained in said tenders be mislaid.

2-Resolved: That the Purchasing and Sales Agent be in⁵⁷ tructed to transmit to the heads of interested departments, whenever he gives any order for supplies, a copy of each order given, or an official notice that such order has been given.

3.-Submitted a report from the Chief of the Fire Department declaring that he has no objection to comply with the request of the "Association Catholique de la Jeunesse" to wit, to put inscriptions both in French and English on the vehicles of his dependent of the vehicles of his dependent the vehicles of his department, as has already been done as regards several of said vehicles.

4.-Resolved: That the Chief of the Fire department and the Chief of Police be requested to prepare immediately, each, a separate report showing all they consider as necessary for police and first showing all they consider as necessary for police and fire stations, such as furniture, supplies, dimensions and generally all what is required

5.—Submitted a report from the Chief of the Fire depart ment, stating he strongly objects to the request of one his Cohen, to put Hebrew inscriptions on the vehicles of his department. department.

Resolved: To concur in said report and to file the same of record.

6.—The following reports were submitted to the Board and referred to the City comptroller for a report:

10. From the Superintendent of Municipal Buildings, "re" engagement of a char-woman to clean the City-Hall,

20. From Asst. City Clerk recommending the purchase of a type-writer.

30. From the Superintendent of Printing and Stationery recommending the purchase of a type-writer for the office of his Worship the Mayor.

-The Chief of the Fire Department recommended the purchase of 5,000 feet of cotton hose at 20cts per foot for Longue Pointe, Tétreauville, Pordere at 20cts per foot rards, Longue Pointe, Tétreauville, Bordeaux and Ahuntsic wards, where, in case of fire, the firemen would have to stretch